
[SKRIV HÄR] 

 

Östersund 2022-04-21 
 
 
 
Fråga från Kristdemokraterna vid regionfullmäktige april 2022 
 
Ställd till Tom Silverklo (C) 
 
 
 
Maria Söderqvist avslutade sin anställning som hälso- och sjukvårdsdirektör tidigare i år. 
Uppgifterna kring hennes avgång har varit motstridiga men enligt uppgifter i pressen sa 
Maria Söderqvist själv upp sig och ett avtal upprättades muntligen i samband med avgången 
om en utbetalning av 12 månaders lön. 
 
Jag skulle vilja ha ett klargörande från dig som ansvarig politiker: 
 

- Hur avslutades Maria Söderqvists anställning och vem kände till och vem tog beslut 
om fortsatta utbetalningar av lön i 12 månader? 

 
 
 
Lars-Erik Olofsson 
Gruppledare (KD) 


